
  
  
  

 

Vanhusneuvoston kokous 28.2.2024    MUISTIO 

Valtuustosali klo 14:00 (kahvi klo 13:45) 

Paikalla: 

Sormunen Marja puheenjohtaja 
Ruotsalainen Jani sihteeri 
Majoinen Matti 
Karjalainen Teuvo 
Väänänen Aila 
Miettinen Reijo 
Haaranen Martti ympäristölautakunnan edustaja 
Hämäläinen Hannu sivistyslautakunnan edustaja 
Väistö Elina  kunnanhallituksen edustaja 
Honkonen Tuula SRK  
 

Asiantuntijana Tarja Hirvonen ja Maria Barck-Sutinen, Siun Soten palveluasiantuntijat. 

 

Asialista: 

1. Tarja Hirvonen ja Maria Barck-Sutinen Siun Sotelta pitivät esityksen Pohjois-Karjalan ja 
Tohmajärven ikäihmisten palveluista Siun Sotella.  

- Ensimmäisenä tilastokatsaus väestön ikäkehityksestä 
- Yleisesti SiunSoten organisaatiosta ja palveluista 
- Tohmajärven palveluista ja tunnusluvuista 
- 2023-2025 kehittämissuunnitelman läpikäynti 

SiunSoten esitys jaetaan vanhusneuvoston jäsenille.  

- Keskusteluun nousi esille ikäihmisten vaikeus löytää yhteystietoja, kun nettiä ei 
kaikki käytä. Vastauksena saatiin, että yksi yhteystieto riittää, kun on 
yhteydessä ikäihmisille tarkoitettuun Seniorineuvonta Ankkuriin, joka on 
palvelu, josta saa ohjausta Siun Soten palveluihin. 
 

- Esille nousi myös tk:n vuodeosastojen nimityksen muuttuminen 
kuntoutusosastoiksi.  

- Myös organisaation rakenne herätti keskustelua.  

Puheenjohtaja kiittää esityksestä ja korostaa kuinka hyvin Tohmajärven tilanne 
huomioitiin esityksessä. Samalla hän päätti keskustelun. 

  



  
  
  

 

2. Toimintakertomus vuodelta 2023 

- Keskustelussa ei nouse esille erityisiä kohtia, joita halutaan nostaa 
toimintakertomukseen. 

- Päätetään, että puheenjohtaja ja sihteeri koostavat toimintakertomuksen 
edellisten muistioiden pohjalta. 

3.  Kuulemiskierros 

- Matti Majoinen esittää kiitokset vanhusneuvostolle perinnetoimikunnan puolesta. 
Veteraanileskien joulukassit saatiin toteutettua vanhusneuvoston avustuksella ja 
nyt keväälle saadaan ylimääräinen jalkahoito. 

- Reijo Miettinen kertoi sydänyhdistyksen ja -liiton vuoden tapahtumat. 
 

- Teuvo Karjalainen kertoi Eläkeliiton Tohmajärven tapahtumista. 
- Marja Sormunen kertoi Tohmajärven Eläkkeensaajien viikoittaiset kerhotoiminnat. 

 
- Tuula Honkonen kertoi seurakunnan terveisit. 

o Tuula haluaisi tulla mukaan vanhusneuvostoon, jotta esimerkiksi 
tapahtumien päällekkäisyydet saadaan pois.  

o Kysymyksenä heräsi, että onko yhteistä tapahtumakalenteria, jossa olisi eri 
järjestöjen tapahtumat esillä. 

- Marja Sormunen vastasi, että Tuula on tervetullut jatkossa vanhusneuvoston 
kokouksiin ja tällä hetkellä ei ole kattavaa tapahtumakalenteria. Tästä voitaisiin 
olla yhteydessä kuntaan. Elina Väistö viestitti kunnan internet-sivuilla olevan esillä 
erilaisia tapahtumia. 

4.  Muut asiat 

Tiedotettavat asiat: 

- Valtakunnallinen ikäihmisten perhehoidon verkkoseminaari 17.04.2024. 
- Maahanmuuttajalle oli toivottu kansalaisopiston kurssia ja yhteistä toimintaa, 

mutta kysymys oli välitetty vanhusneuvostolle.  
o Päätettiin käsitellä asiaa seuraavassa kokouksessa.  

 

Kokous päätettiin klo 15:42 

Muistion kirjasi Jani Ruotsalainen 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

Liite 1: Siun Soten: Ikääntyneiden palvelut Tohmajärvellä esitys. 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

  



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

  



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

  



  
  
  

 

 

 

 

 

 

  



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 

 



  
  
  

 

 

 

 

 

 


